
KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI č. 20 OLOMOUC – POVEL 

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ č.9 /2018  ze dne 11. 9. 2018 

e-mail: kmc20@olomouc.eu 

 

1. PREZENCE :  

Přítomni: paní Janečková – předsedkyně,  pan Jančík – tajemník,  

paní Matysová, paní Horáková, paní PaedDr. Žáková, pan Mgr. 

Rak, paní Mgr. Žůrková, pan Nykodým 

 

Omluveni: 

Pan Popelák 

Pan Stavinoha 

Paní Ing. Batlová 

Pan PhDr. Machalíček 

HOSTÉ : 

  pan Srovnal – PČR  

  pan Spáčil - MPO   

          

2. JEDNÁNÍ :  

Po zahájení a přivítání všech přítomných paní předsedkyně 

komise sdělila, že je komise dle bodu č. 9 Jednacího řádu KMČ v 

počtu 8 přítomných členů usnášeníschopná. 

 

3. BŘÍZA – POŽADAVEK NA KÁCENÍ – JANSKÉHO 2,4,6  

V případě, že mají SVJ požadavek na kácení stromu, je nutné 

podat oficiální písemnou žádost (e-mailové stránky MMOL životní prostředí) a 

zdůvodnit, proč se tak rozhodli – zákon č.114/92 Sb. O ochraně přírody 

 

4. SBĚRNÁ SOBOTA BUDE 13. DUBNA 2019 A 12. ŘÍJNA 

2019 

 

mailto:kmc20@olomouc.eu


5. SLAVNOSTNÍ SETKÁNÍ JUBILANTŮ  75, 80, 85 LET 

Proběhne v pondělí dne 17. 9. 2018 ve 14,00 hodin v obřadní síni 

olomoucké radnice. 

KOMISE SRDEČNĚ ZVE NAŠE VÁŽENÉ OSLAVENCE 

 

 

NOVÉ POŽADAVKY NA MMOL 

 

6. PŘEMNOŽENÍ HOLUBI – ŽÁDOST O POMOC A ŘEŠENÍ 

Obyvatelé ulice Sienkiewiczova – rodinné domy – sudá čísla, ulice 

Dr. Nedvěda 1-11, se obrátili na komisi s žádostí o pomoc a 

řešení situace s přemnoženými holuby, kteří znečišťují chodníky,  

fasády, zahrádky, kde lidé tráví čas i s dětmi. 

 

7. OPRAVA PROPADLÉHO CHODNÍKU – JANSKÉHO 6 

Byl přijat podnět od obyvatel domu Janského 6, kde zůstal 

chodník po vykácení platanu s propadlým kanálem – nebezpečí 

úrazu. 

 

8. ZBUDOVÁNÍ LAVIČEK NA JIŽNÍ SPOJCE 

Obyvatelka sídliště podala podnět, ke kterému se komise 

připojuje s tím, že by bylo vhodné osadit jižní spojku lavičkami – 

ideální 3 kusy, kde by si mohli starší odpočinout v cestě do kopce.  

 

9. STOJANY NA KOLA U PRODEJNY ALBERT 

KMČ Povel vznáší požadavek občanů na vybavení prostoru před 

prodejnou Albert několika stojany na kola, která chybí. 

 

10. ODPADKOVÝ KOŠ U POŠTY 

Komise urguje instalování odpadkového koše u pošty na Janského 

ul. 



11. NEJSOU ŘÁDNĚ VYVÁŽENY ODPADKY HEYROVKÉHO 

ULICE 23 – 25 

Komisi byla předložena stížnost na špatné odvážení odpadků 

v lokalitě Heyrovského 23-25 a to především před víkendy, 

v pátek. 

 

 

12. OPAKOVANÝ POŽADAVEK NA NALAJNOVÁNÍ BÍLÝCH 

PARKOVACÍCH ČAR A ŽLUTÝCH ZÁKAZOVÝCH ČAR 

Stále nebyly realizovány požadavky na nalajnovaní bílých 

parkovacích čar a žlutých zákazových na ulicích : 

Jeremiášova 

Lužická 

Nešporova 

Janského 

Sienkiewiczova 

Některé požadavky jsou více jak dva roky požadované 

 

 

 

 

 

 

 

Příští schůze KMČ 20 Povel je v pondělí  dne 8. října  DDM Janského ulice  

v 18,00 hodin 

Zapsala :  p. PaedDr.  Sylva Žáková                   Schválila :  Ivana Janečková 



 
 
 
 
 
 
 

 


